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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága üléséről 
 
Az ülés  

időpontja: 2018. június 25. 

helye: Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltsége 

ülésterme 

(6769 Pusztaszer, Kossuth u. 45.) 

minősítése: nyilvános 

jellege: rendes 

 

sorszáma: 2018/6 

 
Jelen vannak: 
 Sági Mihály elnök 

Kósáné Buknicz Mária tag 

Kovács Andrásné tag 

Máté Gábor polgármester 

dr. Jaksa Tibor aljegyző 

Tóth Mónika jegyzőkönyv-vezető 

Hiányzik: 

- igazoltan: - 

- igazolatlanul: - 

 
Sági Mihály elnök: Megállapítom, hogy a három fős tagságból három fő jelenlétével 
határozatképesek vagyunk, ezennel a bizottsági ülést megkezdjük. Köszöntöm a jegyző urat, 
polgármester urat. Kérdezem a két jelen lévőt, hogy van-e más napirendi pontra javaslat?  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: A fogorvos munkájáról szóló beszámoló nem érkezett meg, így kár is 
napirendre venni. A Somogyi Könyvtár beszámolója után szeretném, ha a tisztelt bizottság is 
véleményezné a Somogyi Könyvtárral kötött könyvtárellátási szolgáltatás nyújtására kötött 
megállapodás módosítását, a címváltozás miatt.  
 
Sági Mihály elnök: Aki ezekkel a módosításokkal a napirendi pontokat elfogadja, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
36/2018.(VI.25.)EB. határozat 
 
Tárgy: Napirendi pontok elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága elfogadta az alábbi 
napirendi pontok megtárgyalását: 
 
1.) Beszámoló a Szent Miklós Katolikus Általános Iskola és Óvoda Pusztaszeri Telephelye 

(Csizmazia György Általános Iskola) munkájáról 
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2.) Beszámoló a Kisteleki Óvoda, Bölcsőde, Mini Bölcsőde és Családi Bölcsőde Csizmazia György 
Tagóvodája munkájáról 

3.) Beszámoló a háziorvos munkájáról 
4.) Fogorvos megbízási szerződésének meghosszabbítása 
5.) Beszámoló a védőnő munkájáról 
6.) A Somogyi Károly Városi és Megyei Könyvtár szakmai tájékoztatója 
7.) A könyvtárellátási szolgáltatás nyújtására létrejött megállapodás módosítása 
8.) Beszámoló a családsegítő és gyermekjóléti szolgálat munkájáról 
9.) Rendelet-alkotás egyes önkormányzati rendeletek hatályon kívül helyezéséről és módosításáról 
10.) Pusztaszer Községi Önkormányzat Beszerzési Szabályzatának elfogadása 
11.) A Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás 2017. évi beszámolója 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
1. napirendi pont: Beszámoló a Szent Miklós Katolikus Általános Iskola és Óvoda 
Pusztaszeri Telephelye (Csizmazia György Általános Iskola) munkájáról 
 
Sági Mihály elnök: Kezdjük is az első napirendi ponttal, ami az iskola beszámolója.  
 
Kovács Andrásné tag: Én elolvastam és megállapítottam, hogy a hetedikesek teljesítenek a 
legrosszabbul, meg hogy száz alá lement a létszám sajnos. Adatokat tartalmaz minden féle 
megvilágításban.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: A testületi ülésen lesznek-e előterjesztők, mert nekem oda lenne 
kérdésem.  
 
Máté Gábor polgármester: Bízom benne igen. Ráadásul, ha kérdés is lesz, akkor én ezt minden 
képpen jelzem, hogy legyen itt valaki. Eddig sosem merült fel kérdésként, hogy aki beszámolót tart 
ne legyen itt a testületi ülésen.  
 
Sági Mihály elnök: Az iskola beszámolóját tárgyalásra alkalmasnak találja a bizottság 
egyhangúlag. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
37/2018.(VI.25.)EB. határozat 
 
Tárgy: Beszámoló a Szent Miklós Katolikus Általános Iskola és Óvoda Pusztaszeri Telephelye 

(Csizmazia György Általános Iskola) munkájáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Szent Miklós 
Katolikus Általános Iskola és Óvoda Pusztaszeri Telephelye (Csizmazia György Általános Iskola) 
munkájáról szóló beszámolót a Képviselő-testületnek tárgyalásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
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2. napirendi pont: Beszámoló a Kisteleki Óvoda, Bölcsőde, Mini Bölcsőde és Családi 
Bölcsőde Csizmazia György Tagóvodája munkájáról 
 
Sági Mihály elnök: Ezzel együtt az óvoda beszámolóját is tárgyalásra alkalmasnak találjuk. Aki 
ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
38/2018.(VI.25.)EB. határozat 
 
Tárgy: Beszámoló a Kisteleki Óvoda, Bölcsőde, Mini Bölcsőde és Családi Bölcsőde Csizmazia 

György Tagóvodája munkájáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Kisteleki Óvoda, 
Bölcsőde, Mini Bölcsőde és Családi Bölcsőde Csizmazia György Tagóvodája munkájáról szóló 
beszámolót a Képviselő-testületnek tárgyalásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
3. napirendi pont: Beszámoló a háziorvos munkájáról 
 
Sági Mihály elnök: Én a háziorvos beszámolóját javasolnám elfogadásra is, ha úgy érzitek, hogy 
előterjesztő nélkül javasoljuk elfogadásra, akkor elfogadásra is javasolhatjuk.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Elfogadásra javasolhatjuk. Nekem csak ilyen kérdésem van, hogy mi 
az, hogy jogszabály értelmezési probléma miatt?  
 
Sági Mihály elnök: Igen az a kérdésünk, és én ennek már utánanéztem, utána mentem, 
Kisteleken is jártam, hogy miért nincs nálunk, vérvétel helyben, miért szüntették meg? Az a 
probléma, hogy Mesi nem vehet le vért, a doktor úr vehetne le, de még akkor is gond és probléma, 
hogy ki hozza ki a hűtőtáskát, ki viszi vissza a csöveket. Ha holnap ott lesz, aki ebben, érdemben 
válaszol, nem hiszem, hogy az önkormányzat nem vállalkozik rá, hogy kihozza.  
 
Máté Gábor polgármester: Nem ez a probléma, az a gond az én meglátásom szerint, hogy az az 
ember, aki eddig kijött és teljes fölszereléssel jött ki, eddig sem a doktor úr, főleg nem Mesi vette 
le a vért. Kijött a laborból a megfelelő személy, autóval, fölszereléssel, levette a vért, és vitte 
vissza. Kizártnak tartom, hogy az önkormányzatra ezt rábíznák, jogszabályilag biztos nem engedik.  
 
Sági Mihály elnök: Amit itt azt írnak, hogy törvényi, az egészségügyi intézmény nem adhat 
nyugtát arról, hogy leveszi ezer forintért a vért, ezért nem jöhetnek ki, holott nekik ez plusz 
költség lett volna, ők ezért pénzt nem kérhetnek, ezért szüntették meg. Ezért van az, hogy ha itt 
helyben leveszi valaki, akkor az még adhat is nyugtát erről a pénzről a háziorvos, fölvezetheti, 
hogy ez neki bevétel. A bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolja. Aki ezzel egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
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0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
39/2018.(VI.25.)EB. határozat 
 
Tárgy: Beszámoló a háziorvos munkájáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a háziorvos 
munkájáról szóló beszámolót a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
4. napirendi pont: Fogorvos megbízási szerződésének meghosszabbítása 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont a fogorvos megbízási szerződésének 
meghosszabbítása, akkor ezt is kihagyjuk.  
 
Máté Gábor polgármester: A bizottság attól megszavazhatja, a beszámolótól függetlenül 
támogathatjuk az újabb egy évre való megállapodást.  
 
Sági Mihály elnök: Kisteleken a fogorvos nő azt mondta, hogy miért nem pályáztatjuk meg. 
Nagyon sok agilis fiatal kezdő volna, aki Szegedről jönne kipróbálni magát, ezek újak, de nagyon 
szeretnének dolgozni. Nem-e jobb lenne, ha egy olyan, aki nagyon akar, lehet, hogy nem annyira 
szakmabeli, mint a mostani fogorvosnő, de tartósan kijönne, valahol el kell neki kezdeni, hogy 
miért nem pályáztatunk.  
 
Máté Gábor polgármester: Csináltunk már ilyet, a mostani fölszereltségünkbe, előáll az új 
helyzet, akkor sokkal könnyebb lesz számunkra. Azt gondolom, hogy azokkal a régi eszközökkel az 
új frissen végzettek nem is tudtak volna mit kezdeni. Konkrétan hivatalos formában is hirdettünk 
meg erre álláshelyet, semmilyen jelentkezés nem volt rá.  
 
Sági Mihály elnök: Ha megkötjük ezt egy évre, akkor csak egy év múlva lehet újra pályáztatni.  
 
Máté Gábor polgármester: Nem, közös megegyezéssel fölmondhatjuk a szerződést.  
 
Sági Mihály elnök: Én azt kérném, hogy ha előáll az új fogorvosi szék, próbáljuk meg. Nem csak 
a fogorvosi székkel voltak problémák, a hölgynek a hozzáállásával is, hátha jönne valaki új.  
 
Máté Gábor polgármester: Szerintem minden képpen meghirdethetjük, függetlenül ettől, 
legfeljebb úgy hirdetjük meg, hogy ha nem tudunk a Balikó Katalinnal megállapodni, mondjuk egy 
szerződésbontásban, de szerintem neki nem lesz akadálya, hogy bármikor szerződést bontsunk. Én 
azt gondolom, hogy köthetjük úgy vele a szerződést, hogy próbálunk saját fogorvoshoz jutni, most 
megkötjük újra egy évre a szerződést, ha jön ember, akkor majd megbeszéljük, hogyan legyen. 
Nem hiszem, hogy ő ellene lesz ennek, de minden képpen vázoljuk ezt föl neki, azt javaslom. 
Megtörténik ez a felújítás, ez a megbízásos rendszer nekünk nem kedvező, ő ezt meg fogja érteni, 
biztos vagyok benne, és akkor földobhatjuk neki azt, hogy keressük, mert lesz megfelelő technikai 
hátterünk.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Valahol azért jó lenne a tudomására hozni az ilyen háziorvos vagy 
fogorvos jelölteknek, hogy azért ebben jó pénz van. A havi 7-800 ezer forint, amit most is kap a 
Balikó doktornő a fél praxisért, azért már érdemes felkelni. 
 
Máté Gábor polgármester: A fogorvos is sokszorosát meg tudja ennek keresni. Azt gondolom 
egy kezdőnek ez egy jó kiindulási alap. Az eddigi körülmények, amik nálunk voltak, nem volt 
kiindulási alap még egy kezdőnek sem, nem volt egy vonzó környezet. Most ha lesz egy viszonylag 
jó, új gép, maga a helyiség rendben van, a mi hozzáállásunk azt gondolom maximális. Egy biztos 
jövedelemhez tud jutni egy kezdő fogorvos, ami mondjuk indulásnak jó és aztán, hátha marad itt. 
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Én ebben látok lehetőséget, és azt gondolom, hogy ezt nyilván a szerződés megkötésekor a Balikó 
Katalinnak jelezni kell, hogy mi elindítjuk ezt a dolgot, ha itt rendben állnak a technikai hátterek.  
 
Sági Mihály elnök: Én kérném is.  
 
Kovács Andrásné tag: Lásd Ópusztaszer, nem sokkal nagyobb a település, mint mi és van 
fogorvosuk, jó fogorvosuk van, és magán praxist is működtet, az önkormányzatnak fizet 
valamennyit. 
 
Máté Gábor polgármester: A teljes fölszerelést, ha jól tudom, ő produkálta oda.  
 
Sági Mihály elnök: A bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolja a napirendi pontot. Aki ezzel 
egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
40/2018.(VI.25.)EB. határozat 
 
Tárgy: Fogorvos megbízási szerződésének meghosszabbítása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a fogorvos 
megbízási szerződésének meghosszabbítását további egy évvel a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
5. napirendi pont: Beszámoló a védőnő munkájáról 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont, beszámoló a védőnő munkájáról. Nincs 
hozzáfűznivaló.  
 
Kovács Andrásné tag: Igen, elég bőséges, mindig is ilyen szokott lenni.  
 
Sági Mihály elnök: Elfogadásra javasoljuk. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
 
 
 
 
 
 
 



oldal: 6/13 

41/2018.(VI.25.)EB. határozat 
 
Tárgy: Beszámoló a védőnő munkájáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a védőnő 
munkájáról szóló beszámolót a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
6. napirendi pont: A Somogyi Károly Városi és Megyei Könyvtár szakmai tájékoztatója 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont, a Somogyi Károly Városi és Megyei Könyvtár 
szakmai tájékoztatója. Ehhez mondtad, hogy lesz új igazgatója hamarosan, pénteken nevezték ki. 
 
Máté Gábor polgármester: Igen, még nem találkoztam vele, ez ügyben még nem konzultáltunk. 
 
Sági Mihály elnök: Nincs hozzá véleményem, az a baj, nem járok könyvtárba. 
 
Kovács Andrásné tag: Elfogadhatjuk nyugodtan a beszámolót, egy bekezdés tartozik ide, az 
összes többi általános. 
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Nekem lenne egy kérdésem, ez a szolgáltató helyen való rendezvény 
37, mi az. Én azt úgy szeretném tudni. 
 
Máté Gábor polgármester: Vannak különböző délutánok itt a könyvtárnál, gyerekeknek 
többnyire. 
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Itt olyan sok szépet leírnak, és nem tudom, hogy ez tényleg így van-
e. 
 
Kovács Andrásné tag: Szerintem vegyes, ebből csak egy-két bekezdés, ami ránk vonatkozik.  
 
Sági Mihály elnök: Elfogadásra javasoljuk. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
42/2018.(VI.25.)EB. határozat 
 
Tárgy: A Somogyi Károly Városi és Megyei Könyvtár szakmai tájékoztatója 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Somogyi Károly 
Városi és Megyei Könyvtár szakmai tájékoztatóját a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
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7. napirendi pont: A könyvtárellátási szolgáltatás nyújtására létrejött megállapodás 
módosítása 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Azt a címet adtam neki, hogy a könyvtárellátási szolgáltatás nyújtására 
létrejött megállapodás módosítása. Emlékezetes, hogy a Kossuth utca 43-ból a Kossuth utca 51-be 
a parti iskolába át lett telepítve a könyvtár. Ezt megelőzően a márciusi testületi ülésen az 
egyházmegyével kötött feladat ellátási szerződést módosítottuk, hogy a parti iskolának csak egy 
meghatározott tantermei vannak odaadva az iskolának. Ez a szerződés az, ami nagy nehezen 
visszakerült aláírva a püspök úr részéről is és akkor most már nem látom akadályát, hogy a 
Somogyival kötött szerződésen is ezt átvezessük. Ez az egyetlen egy pontja, mégpedig a második 
pontja, hogy az önkormányzat által biztosított könyvtári szolgáltató hely címe 6769 Pusztaszer, 
Kossuth u. 51.  
 
Sági Mihály elnök: Javasoljuk a határozat elfogadását. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
43/2018.(VI.25.)EB. határozat 
 
Tárgy: A könyvtárellátási szolgáltatás nyújtására létrejött megállapodás módosítása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a könyvtárellátási 
szolgáltatás nyújtására létrejött megállapodás módosítását a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
8. napirendi pont: Beszámoló a családsegítő és gyermekjóléti szolgálat munkájáról 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont, beszámoló a családsegítő és gyermekjóléti 
szolgálat munkájáról. Egy hónappal ezelőtt hiányoltuk a Mucsinénak a másfél-két oldalas 
beszámolóját, most kaptunk helyette.  
 
Máté Gábor polgármester: Most azt kell tudni, mielőtt belebonyolódsz, hogy ők csinálnak egy 
beszámolót a saját maguk berkeiben. Ezt ők összeállítják, szakmailag alátámasztják, van róla 
kivetített ábrák, és gyakorlatilag ezt ő átemelte ide. Nyilván neki ez az egyszerűbb dolog, nem egy 
kivonatot csinált belőle, hanem ezt az egész rendszert, mivel ez egy összeszedett dolog. Én részt 
szoktam venni ezeken, a beszámolókon, ez nem az önkormányzat felé történő beszámoló, hanem 
az éves beszámolójuk a szolgálathoz. Ebből jönnek ki a különböző, eléggé részletes adatok meg 
statisztikák, amiket így ki tudunk belőle olvasni.  
 
Kovács Andrásné tag: Először nehezen fogtam föl, hogy 1423 a lakosok száma, a gyerekek 
száma a településen 258. Úgy ahogy mondod, ki van emelve a teljes beszámolóból, és akkor csak 
érzékelteti az elején, hogy mekkora nagyságú ez a család és gyermekjóléti szolgálat.  
 
Máté Gábor polgármester: Igen ez nem mind külön álló fők, van ahol átfedések, vannak itt a 
létszámokban. Ellátottak vannak, hány alkalommal, van olyan az alkalmaknál, amikor ugyanazok a 
szereplők vannak benne, mert több esetben foglalkoznak velük.  
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Sági Mihály elnök: Tavaly is megkérdeztem, most is megkérdezem, nem értek valamit, de tavaly 
megadtátok rá a választ, de most már hátha megjegyzem. Az iskolai beszámolóban az volt benne, 
hogy nyolcvanhét tanulónk van. Itt a jegyző úr által illetve a szociálpoltikai csoport és a jegyző úr 
részéről a Pusztaszeren élő demográfiai adatok a hat és tizennégy év között 2017-ben 127 fő van, 
hol van ez a negyven fő akkor? Ugyanez vonatkozik a középiskolásra is, itt írja, hogy harminckilenc 
meg írja, hogy ötvenhat.  
 
Máté Gábor polgármester: Szerintem, elírás van.  
 
Sági Mihály elnök: A 258-at csak így adja ki. Tavaly is mondtátok, hogy 12-15-en járnak 
máshova iskolába.  
 
Máté Gábor polgármester: Amikor a létszámot nézik az iskolába, akkor vannak olyan duplázódó 
létszámok, de ebben itt nem kellene, hogy duplázódjon.  
 
Sági Mihály elnök: Ha itt összeadjuk a gyerekeket, meg itt akkor nem stimmel ugyanaz az adat 
itt 56 itt meg 39.  
 
Máté Gábor polgármester: Nem ennyivel vannak többen máshol. Különböző statisztikákból 
szűrnek le adatokat, és hogy honnan szedik az adatot az is elég változatos, tud lenni, mert az 1421 
fő is eléggé olyan, mindig attól függ, hogy hol nézed. Láttam már 1400 alatti létszámot is. Ha 
innen meg akarunk kérdezni, itt is egy egészen más létszám. Vannak előírt dolgok, hogy honnan 
kell az adatokat előbányászni, mi alapján, esetleg ebből is adódhat. Várhatóan itt lesz a Mucsiné, 
de földobom a kérdést neki előre.  
 
Sági Mihály elnök: Nekem is lenne kérdésem, hogy családi konfliktus ilyen sok van, 122?  
 
Máté Gábor polgármester: Nem, ennyi eset volt, de ez azt jelenti, hogy ugyanazzal a családdal 
mondjuk tízszer foglalkozott.  
 
Sági Mihály elnök: És szenvedélybeteg gyerek 25?  
 
Máté Gábor polgármester: Az sem biztos, hogy létszám. Ott valami megítélési dolog van.  
 
Sági Mihály elnök: A családi bántalmazás is nagyon megemelkedett.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Az, hogy ki miért tekinthető veszélyeztetettnek, mondjuk, ha az apa 
alkoholista vagy játékfüggő, akkor ők már veszélyeztetettnek veszik a gyerekeket.  
 
Máté Gábor polgármester: Valószínűleg a megítélésnek az alapja lehet más, változhatott ennek 
a megítélése, hogy mit nevezünk ennek, bár inkább visszafelé szoktak ezek a számok lépni. Lehet, 
hogy más dolgok kerültek bele, vagy más alapokon döntik el, hogy ki számít ebbe bele.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Nekem itt olyan problémám van, hogy nem egyeznek a 
beszámolókban a veszélyeztetett meg a hátrányos helyzetű gyerekek. Az iskola beszámolójában is 
teljesen más, az óvodáéban, meg ennek a beszámolójában is, azt akkor vajon honnan veszik?  
 
Máté Gábor polgármester: Nem biztos, hogy foglalkoztak mindegyikkel.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Ez viszont csak ide vonatkozó adat pontosan tudom és teljesen más. 
Viszont azt jónak találom, hogy a rendőrségi adatoknál nincs bűntett, meg a szabálysértés is mind 
nullás.  
 
Sági Mihály elnök: A bizottság elfogadásra javasolja a beszámolót. Aki ezzel egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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44/2018.(VI.25.)EB. határozat 
 
Tárgy: Beszámoló a családsegítő és gyermekjóléti szolgálat munkájáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a családsegítő és 
gyermekjóléti szolgálat munkájáról szóló beszámolót a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
9. napirendi pont: Rendelet-alkotás egyes önkormányzati rendeletek hatályon kívül 
helyezéséről és módosításáról 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont, rendelet-alkotás egyes önkormányzati rendeletek 
hatályon kívül helyezéséről és módosításáról.  
 
Máté Gábor polgármester: Ezt jegyző úr kidolgozta.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Remélem, hogy az köszön vissza belőle, amiről a legutóbbi bizottsági 
ülésen beszéltünk. A saját halottá nyilvánítás szabályairól szóló rendelet akkor most lenne 
ténylegesen hatályon kívül helyezve. A temető rendeleten is átvezetésre került az, amit a Varga 
igazgató úr említett, hogy legyen már szinkronban a szabályozás és a gyakorlat. Illetőleg a 
díszpolgári címhez kapcsolódó anyagi kötelezettségvállalás.  
 
Kovács Andrásné tag: Szerintem, ebben ugyanaz van, mint ami itt elhangzott utoljára, én csak 
arról tudok beszélni az előkészítő-bizottsági ülésen.  
 
Sági Mihály elnök: Én azt kérdezem, hogy később azért foglalkozunk azzal, hogy kit 
nyilváníthatunk majd saját halottá?  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Természetesen.  
 
Sági Mihály elnök: Ezt hatályon kívül kellett helyezni, mert ez így volt rossz, ahogy megalkották. 
Ha nagyon ráérünk, foglalkozzunk vele, mert sajnos előfordulhat, és ne akkor kelljen összeülni.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Jó, ezen gondolkozzon a bizottság is meg a képviselők is.   
 
Sági Mihály elnök: Igen. Elfogadásra javasoljuk. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
45/2018.(VI.25.)EB. határozat 
 
Tárgy: Rendelet-alkotás egyes önkormányzati rendeletek hatályon kívül helyezéséről és 

módosításáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága az egyes 
önkormányzati rendeletek hatályon kívül helyezéséről és módosításáról szóló rendelet-tervezetet a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
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Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
10. napirendi pont: Pusztaszer Községi Önkormányzat Beszerzési Szabályzatának 
elfogadása 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont, Pusztaszer Községi Önkormányzat Beszerzési 
Szabályzatának elfogadása. Ez mi?  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Minden féle érdekes pályázathoz kellene. Valójában ennek mindig is 
léteznie kellett volna, a közbeszerzési értékhatárt el nem érő dolgokra vonatkozik ez. Több 
szabályzatunkban elszórtan mindenféle részlet szabályok azért benne vannak. Heni elérkezettnek 
látta az idejét, hogy ezt egy kicsit összefésüljük, és ha esetleg valamelyik pályázatunkhoz 
kapcsolódóan egy ellenőrzés ezt kérné rajtunk számon, akkor ezt be tudjuk nyújtani. Körülbelül 
ennyi jelentőséget tulajdonítok én személy szerint ennek.  
 
Sági Mihály elnök: Kérdezem, hogy a közbeszerzés az 50 millió forint?  
 
Máté Gábor polgármester: Az más történet, annak különböző határai vannak.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Már 8 millió forintnál is lehet közbeszerzésről beszélni.  
 
Máté Gábor polgármester: Vannak kategóriák, meg az is, hogy milyen fajta közbeszerzés kell, 
egyszerű közbeszerzés.  
 
Sági Mihály elnök: Akkor mi a határ? Mit hagyunk jóvá?  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Ami nem éri el a közbeszerzési értékhatárt, az alatti értékű 
beszerzések.  
 
Kovács Andrásné tag: Ennek az érdekessége, hogy bizonyos esetekben lehet 8 millió alatti is, 
meg 8 millió feletti is, meg 26 millió alatti is. Szerintem ez csak egy papír, ami szabályozza a 
beszerzéseket.  
 
Sági Mihály elnök: Elfogadásra javasoljuk. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
46/2018.(VI.25.)EB. határozat 
 
Tárgy: Pusztaszer Községi Önkormányzat Beszerzési Szabályzatának elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága Pusztaszer Községi 
Önkormányzat Beszerzési Szabályzatát a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
 



oldal: 11/13 

11. napirendi pont: A Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás 2017. évi 
beszámolója 
 
Sági Mihály elnök: Tizenegyedik napirendi pont, a Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási 
Társulás 2017. évi beszámolója. Kinyomtattam, meg is próbáltam elolvasni.  
 
Kovács Andrásné tag: Én bevallom töredelmesen, hogy nem is láttam.  
 
Máté Gábor polgármester: Azt tudom vele kapcsolatban mondani, hogy maga a társulás olyan 
formában áll össze, hogy Szegednek ilyen 49%-os részvétele van. A társulási ülések nagy részén 
ott szoktam lenni, körülbelül három vagy négy polgármester van a társulási üléseken. Szeged 
részéről Botkát soha életemben nem láttam még, pedig már tízen éve van ez a történet, ő mindig a 
helyettesét szokta küldeni. Általában Szentgyörgyi Pál szokott ott lenni, aztán ott van a röszkei 
polgármester.  Időnként ott van a balástyai polgármester, meg én és néha a sándorfalvi és a 
deszki polgármester, mint elnök viszi a dolgokat, ő természetesen ott van. Még Mórahalom 
megjelenik úgy, hogy nem a polgármester jelenik meg, hanem a jegyző, tárgyalási meg 
információszerzési joggal, de ők húzzák ki magukat ebből az egész rendszerből. Itt volt egy elég 
komoly probléma, amikor fölmerült a Felső-Bácska felé való mozdulás, amire szerintem nagyon jó 
döntéssel nem mentünk el ebbe az irányba. Ennek a társulásnak a működtetése az a 
Hulladékgazdálkodási pályázatoknak a kezelése igazából, mert annak a céljából jött ez létre. A 
társulás maga ezeknek, a pályázatoknak az utóéletét gondozza, itt volt a hulladékudvarnak az 
elkészítése, rekultiváció. Ezeknek az utógondozása, illetve az újabb pályázatoknak a tovább vitele. 
Itt volt most legújabban ez a komposztálható hulladéknak a lerakóról való eltérítésével kapcsolatos 
pályázat, amivel kapcsolatosan többször tárgyaltunk már, meg voltak problémák is belőle, hogy 
ebből ki, hogyan, mi módon tud valamilyen előnyhöz vagy pluszszolgáltatáshoz jutni. Ezek 
kudarcot vallottak, az első elképzelés, ezért voltunk fönt a Minisztériumban egyeztetni. Most ott 
tartunk, hogy Sándorfalva, Balástyára építve ezt a komposztálható hulladékkezelést próbáljuk 
pályázaton keresztül vinni. Emellé van egy stáb, aki ezt működteti. A beszámolóban gyakorlatilag 
az ő tevékenységük is nyilván benne van. Körülbelül ennyi most pillanatnyilag. Én próbálok küzdeni 
erre a komposztálható hulladéknak a kezelésével kapcsolatosan, hogy értelmes dologra 
pályázzunk, ha már bekorlátozták a lehetőségeinket. Legalább ne olyan eszközöket pályázzunk, 
amik később használhatatlanok lesznek. Én rendszeresen mondom, hogy ha hulladéktároló 
eszközről beszélünk, akkor az első az, hogy bent a konyhában legyen egy háromtartályos konyhai 
hulladéktároló, mert ha egyszer beledobtuk a konyhába, a kukába a szemetet, az már nem fog 
onnan szelektálódni. Aztán több-kevesebb sikere van ezeknek, a dolgoknak. Még annyi, hogy 
bármit tehetünk, ha Szeged plusz egy önkormányzat megszavazza, akkor az attól kezdve van. Azt 
tapasztalom, hogy a Farkas Gabiék meg a Lukács Attiláék megtesznek mindent, jó szándékúak, 
szakmailag is ott vannak szerintem. Nekem jó tapasztalataim vannak velük. Sokat küzdöttünk 
annak idején, amikor Trombitásékért kellett küzdenünk, de már eljutottunk arra a szintre, hogy 
ezek rendeződtek. Én most biztonságosabbnak látom ennek a társulásnak a működését meg a 
szolgáltatás, társuláshoz kapcsolódó kft-kel való működtetését.  
 
Sági Mihály elnök: Nekem nagyon gondot okozott, mert ugye hoztak határozatot erre a 
Mórahalom, Kistelek, Baks nem fizette, hoztak határozatot, hogy bíróságra adták, megítélték, ezzel 
foglalkozik vagy három-négy oldalon keresztül. A mai napig például Kistelek 4 millió forinttal, 
tartoznak.  
 
Máté Gábor polgármester: Igen ez egy nagy probléma volt. Azt kell, mondjam Pusztaszer a 
pontos fizetők között, van, mindig fizetünk, határidőre fizetünk. Volt olyan, hogy elcsúsztunk vele, 
de nem, azért mert nem akartunk fizetni, hanem azért mert elfeledkeztünk róla, de az utóbbi 
időben nem szokott ilyen lenni egyáltalán. Nekünk sosincs tartozásunk. Vannak ezek a működési 
költségek, amihez hozzá kell járulni. Baks nem tudom, miért nem fizet, neki nincsenek ilyen elvi 
vagy politikai problémáik ezzel a dologgal. Ő vagy azért nem fizet, mert nincs miből vagy azért 
meg hanyagok, nem foglalkoznak vele. Kistelek az betartás.  
 
Sági Mihály elnök: Nem kell nekik előbb-utóbb kifizetni?  
 
Máté Gábor polgármester: De ki kell fizetni. Én azt gondolom, hogy ha egy társulásnak tagja 
vagyok és van egy társulási határozat, amibe benne vagyunk. Akkor ki kell lépni a társulásból, de 
akkor is az addigi tartozást ki kell fizetni. Sose értettem azt, hogy mikor ezeket, a táblázatokat 
megkapjuk, hogy egyes települések rendszeresen nem fizetik be a közösség számára azokat a 
dolgokat, amiket be kell fizetni. Én azt mondom bármelyik vállalkozó is, hogyha az 
önkormányzatnak dolgozik és elvégezte tisztességgel a munkát, azt ki kell fizetni. Ez most a 
társulásról szól ez a történet, nem a szolgáltatásról.  










